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Op 26 maart 2015 was de ledenvergadering en eerste huiskamerbijeenkomst in huize Guichelaar. 
Naast de gebruikelijke agendapunten (verslag vorige ledenvergadering, jaarrekening 2014) was het 
inhoudelijke thema de toekomst van Kwintelooijen. 
 

 
 
Het grote probleem is de ontsluiting. Als het bezoekersaantal stijgt, zal er een ontsluiting moeten 
komen die veilig en verantwoord is voor natuur en bewoners. Er is sprake van de ontwikkeling van een 
hotel. Dan zal er zeker druk komen op de natuur en de toegang. Er zijn waardevolle biotopen ontstaan 
die gevaar lopen bij grootschalige recreatieve ontwikkelingen. Er wordt geopperd of het niet beter is 
om een hotelvoorziening te bouwen op de voormalige plaats van de jeugdherberg. Er is dan geen 
probleem met ontsluiting. 
Samengevat is de mening van de aanwezige leden: 

- Houdt het kleinschalig 
- Maak een beperkt klimbos 
- Onderzoek kleinschalige horeca (pannenkoekenhuis) 
- Geen hotel op Kwintelooijen maar op voormalige jeugdherberg. 
 
 
 
 
 



Extra raadsvergadering  
19 mei 2015  

 

Beëindiging subsidie Stichting Alleman 
Op 19 mei vond er een extra raadsvergadering plaats over het beëindigen van de subsidie voor de 
stichting Alleman. Na jaren van ontevredenheid over de prestaties van de stichting, waarbij de 
subsidie niet gekoppeld was aan prestatieafspraken, en waarbij bleek dat Alleman niet kon leveren 
wat in het nieuwe welzijn nodig is, heeft de raad besloten om de subsidie per 31 december 2015 te 
stoppen. 
 

Er werd in de vergadering uitgebreid stilgestaan bij het verleden, bij het gedoe recent, waar het 
personeel inclusief de nieuwe directeur het vertrouwen in het bestuur van de stichting heeft 
opgezegd en o.a. de conflicten met de toenmalige jongerenwerkers over de jongerenwerkplaats en 
ook bij de problemen over het bouwdorp voor de jeugd in de zomer. 
 

Natuurlijk werd de vraag gesteld hoe nu verder? 
Het ligt in de bedoeling dat er gezocht word naar aanbieders waar het welzijnswerk bij wordt 
aanbesteed, onder stringente prestatieafspraken. Ook is de vraag gerechtvaardigd of de gemeente 
niet het risico loopt om voor de kosten van de ontslagen van het personeel op te draaien. 
De wethouder garandeerde dat daarvan geen sprake van zou zijn. 
De gehele raad, met uitzondering van D66, stemde in met het voorstel. Een historisch besluit. 
 

Raadsvergadering  
9 juni 2015  

 
Jaarrekening 2014 

De raadsvergadering van 9 juni stond in het teken van de Jaarrekening 2014. Zoals de afgelopen acht 

jaar sloot ook deze jaarrekening af met een overschot. Dit keer was er een overschot van €2 miljoen.  
Het overschot over de afgelopen jaren is daarmee in het totaal €12 miljoen. 
 

Structureel overschot? .... en de bestemming daarvan? 
Wij mogen van wethouder van den Berg niet van een structureel overschot spreken, omdat de 
bedragen verschillende oorzaken hebben. 
Ik zeg dat er structureel sprake is van overschotten…… en dat terwijl er voortdurend wordt bezuinigd. 
Leg dat maar eens uit aan de burgers. Op een bijdrage aan het project Machinistenschool in Elst na 
wilde het college het overschot in de algemene reserves stoppen. 
Omdat die reserves al goed gevuld zijn en omdat het weerstandsvermogen volgens de accountant 
ruim voldoende is, was de raad van mening dat er bedragen moesten worden geïnvesteerd.  
Alweer jaren geleden zijn er plannen gemaakt voor de Binnenstad. Er is in 2010 een raadsbrede 
motie aangenomen om, nog voor de realisering van Binnenstad Oost, de Binnenstad West aan te 
pakken. De raad vond het nu de tijd om daar gelden voor vrij te maken. Daar gaat dus nu een flink 
bedrag naar toe. 
 

Gevels van winkelpanden, detailhandelsonderzoek en activiteiten in de samenleving 
Het uiterlijk van de winkelpanden strookt niet meer met de oorspronkelijke wederopbouwarchitec-
tuur die de stad zo een kenmerkende uitstraling zou kunnen geven. Om die reden komt er een 
gevelfonds waarmee eigenaren van panden kunnen worden verleid om de gevels in de oorspronke-
lijke staat terug te brengen. Ook hiervoor wordt geld uit het overschot gebruikt. 
 

Ook gaat er geld naar het sociaal domein om activiteiten in de samenleving mogelijk te maken. 
Tot slot vindt er een detailhandelsonderzoek plaats om het winkelbestand toekomstproof te maken. 
 

De discussies over de bijbehorende amendementen en moties waren indringend en uitvoerig, 
Zodat de eerste avond van de raad hiermee gevuld was en we op woensdag de rest van de agenda 
moesten afwerken. 



 

Integraal veiligheidsplan  
Op woensdagavond, de tweede dag van de raadsvergadering stond onder andere het Integraal 
Veiligheidsplan op de agenda. Er werd uitvoerig stilgestaan bij het gevoel van onveiligheid bij de 
burgers dit terwijl de objectieve veiligheid juist is toegenomen. Ik heb daarover opgemerkt dat dit 
gevoel van onveiligheid wordt bevorderd door de publiciteit en door het feit dat op bijeenkomsten 
over veiligheid altijd over onveiligheid wordt gesproken. Daar moet toch eens over worden 
nagedacht. Het welbevinden van onze burgers is er mee gemoeid. 
De raad had ook veel aandacht voor de veiligheid bij evenementen, niet vreemd na de incidenten van 
de laatste tijd (de monstertruc en de omvallende hoogwerker). 
De burgemeester liet weten zeer scherp toe te zien op de vergunningen en de handhaving. 
 

Wij hebben nog steeds niet het aantal wijkagenten waar we recht op hebben. De burgemeester zei 
zich hard te maken voor het juiste aantal. 
 

Verordening Tegenprestatie 
Een ander agendapunt betrof de Verordening Tegenprestatie. Een wettelijk verplichte verordening 
waar politiek genuanceerd over wordt gedacht. Uitkeringsgerechtigden met een grote afstand tot de 
arbeidsmarkt worden verplicht een aantal uren per week(4 uur) vrijwilligerstaken te verrichten op 
straffe van korting op de uitkering. Zo zal de uitkeringsgerechtigde “iets terug doen voor de 
maatschappij”.  
 

Het begrip tegenprestatie stuit mij tegen de borst. Men komt immers buiten zijn schuld in een 
situatie terecht waarin men een uitkering krijgt. Men heeft daar recht op en “iets terug doen” lijkt 
mij dan niet van toepassing. Anders is het wanneer de tegenprestatie mensen uit een isolement haalt 
en men de talenten van mensen benut en stimuleert. De beleidsuitgangspunten van de Rhenense 
verordening omhelzen deze gedachte. De gemeente gaat uit van overleg met de uitkeringsgerechtig-
de, gaat uit van de mens. 
Om die reden kon ik, samen met de rest van de raad instemmen met deze verordening. 
 

Gepland: Raadsvergadering op   
30 juni en 1 juli 2015 

 

Op 30 juni en 1 juli behandeld de raad de Voorjaarsnota en de Perspectiefnota. 
Dan wordt ook het besluit genomen om de Bibliotheek van Rhenen en de politie in het gemeentehuis 
te vestigen waarmee het gemeentehuis Huis van de Gemeente wordt. 
Daarover later meer. 
 
 

Column van de fractievoorzitter 
 

Peilingen. 
Opnieuw beroerde cijfers. “Het zijn maar peilingen” zeggen de politici in Den Haag. 
Maar toch. 
Ik vind het beleid van het kabinet en van onze bewindslieden in het bijzonder, te verdedigen. 
En ik doe dat ook. Laten wij dat allemaal doen en iets minder somberen, moeilijk soms, maar 
vruchtbaarder dan in de peilersput gaan zitten. Ook lokaal kan het gedachtengoed van de sociaal 
democraten nog steeds het verschil maken. 
 

Ineke Holierook. 
 
 
 
 
 
 



Wie doet wat? 
 

Fractie  
Ineke Holierook (vz)  
Engweg13, 3921 DN Elst, tel. 0318-472885 
e-mail holierook@planet.nl 

sociaal domein, welzijn, ruimtelijke ordening, volkshuisvesting; 
 

Fractievolgers 
Eef Brouwer 
Franseweg 100, 3921 DK, Elst, tel. 0318-470464  
e-mail eef.brouwer.pvda@hotmail.com 

financiën (tevens lid van de auditcommissie en commissie bezuinigingen), binnenstad. 
 

Joyce Groothuijzen 
tel. 0641-918944 

e-mail joycegroothuijzen@gmail.com  bestuurlijke zaken en cultuur 
 

Afdelingsbestuur 
Voorzitter:  
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen, t.06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Secretaris/webmaster:  
Jaap van der Heiden 
Woudweg 47, 3921 CP Elst,  
tel. 0318-471769; 06-45367689  
e-mail rhenen@pvda.nl 
 

Penningmeester: 
Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen, 
tel. 0317-616542 
e-mail  markdebode@gmail.com 
bankrekening: NL56RABO0135089298 
 

Leden: 
Joyce Groothuijzen, campagnecoördinator 
tel. 0641-918944 
e-mail joycegroothuijzen@gmail.com  
 

Marijke Guichelaar 
Molenberg 39, 3911 PR Rhenen, 
tel. 0317- 615465 
e-mail m.guichelaar@ziggo.nl 
 

Afgevaardigden 
Klaas Hitman (congres) 
Aart Schoenmaker (gewest) 
 

De webadressen zijn: 
Website:  
http://rhenen.pvda.nl/ 
 

Facebook: https://www.facebook.com/pvdarhenen 
 

Twitter:  
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https://twitter.com/PvdARhenen 
 

Google+: https://plus.google.com/103336261116872711182/posts 
PvdA correspondentie/contactadres  

Woudweg 47, 3921 CP Elst Utr 
rhenen@pvda.nl 
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